
PROTOKOLL ÅRSMÖTE 2024

LINDHOLMENS FISKEVÅRDS- OCH TOMTÄGARFÖRENING (LFT)

Datum och Tid: Söndagen den 14 april 2024 kl. 13.30-15.00
Plats: Skärlinge Bygdegård

1. Mötets öppnande
LFT-styrelsens ordförande Mia Larsdotter Kraft öppnade mötet.

2. Upprättande av närvarolista samt fastställande av röstlängd med
fullmaktsgranskning
Närvarolista upprättades och mötet beslutade att fastställa denna som
röstlängd. 24 personer var närvarande och de representerade 26
röster.

3. Val av ordförande till mötet
Mia Larsdotter Kraft valdes till ordförande för mötet.

4. Val av sekreterare
Eva Bjurström valdes till sekreterare för mötet.

5. Val av justerare/rösträknare
Annika Brege och P.O. Rönnlycke valdes till justerare/rösträknare för
mötet.

6. Fastställande av dagordning
Styrelsens förslag till dagordning fastställdes.

7. Fråga om mötet utlysts i behörig ordning
Årsmötet fastslog att mötet utlysts i behörig ordning.

8. Framläggande av föreningens verksamhets- och ekonomiska
berättelse
Eva Bjurström lade fram verksamhetsberättelsen.
Ewa Lidén lade fram den ekonomiska berättelsen.

9. Revisorernas berättelse
Föreningsrevisor Eric Petersson redogjorde för revisorsberättelsen.
Den genomförda revisionen har inte lett till några anmärkningar.
Revisorerna föreslog därför att årsmötet skulle fastställa den



framlagda årsredovisningen per den 31 december 2023, samt
bevilja styrelsen ansvarsfrihet för räkenskapsåret 2023.

10. Fråga om styrelsens ansvarsfrihet
Årsmötet beslutade att bevilja styrelsen ansvarsfrihet. Det noterades
att styrelsen inte själv deltog i beslutet.

11. Framläggande av styrelsens förslag till budget och åtgärder för
innevarande år
Ewa Lidén lade fram styrelsens förslag till budget och åtgärder för
innevarande år.

Marie Ståhl Fransson informerade årsmötet om att en ny hjärtstartare
införskaffats och installerats vid brevlådorna. Den gamla hjärtstartaren
har inte fungerat på ett tillfredställande sätt när det varit kallt. Den
gamla hjärtstartaren kommer dock att kunna användas som en bärbar
hjärtstartare t.ex. under sommarens simskola, på midsommarfirandet,
vid naturvårdsdagar och när tillsynsgruppen har sina arbetsdagar.

12. Behandling av i stadgeenlig ordning inkomna motioner
Inga motioner har inkommit från medlemmarna.

Årsmötet 2023 gav i uppgift till styrelsen att återkomma med
ytterligare information om budget och alternativ till att bygga om
boden i Kyrkviken till bastu. Den arbetsgrupp som bildades vid
årsmötet 2023 presenterade en budget samt synpunkter för och
emot ett bastubygge.

Många medlemmar ansåg att den framlagda budgeten för bastubygget
var för låg och att läget för bastun inte var optimalt. Det framfördes
också kritik på att ingen enkät gått ut till föreningens medlemmar. En
bastuflotte i Kyrkviken, som också skulle kunna användas av
simskolan, presenterades som ett alternativ. Medlemmar framförde
också synpunkter på att föreningslokalen och vissa av föreningens
bryggor behöver repareras, vilket borde prioriteras framför ett
bastubygge i Kyrkviken.

Årsmötet beslöt att rösta om styrelsens förslag att bygga om boden i
Kyrkviken till bastu.
Resultat - 24 nej och 2 ja
Styrelsen förslag om att bygga om boden i Kyrkviken till bastu avslogs.

Miljögruppen Havsörns representant, P.O. Rönnlycke, redogjorde för
arbetet med Landsortsfarleden och deras överklagan av regeringens



godkännande av Landsortsfarledens sträckning. LFT lämnade 2019 en
fullmakt till miljögruppen Havsörn att föra föreningens talan mot en
etablering av Landsortsfarleden.
Årsmötet beslutade att förlänga denna fullmakt.

13. Fastställande av budget, medlemsavgift och avdrag vid närvaro
på Naturvårdsdag
Styrelsen fastslog att medlemsavgiften fortsätter att vara 1200 kr per
fastighet och röjningsrabatten 400 kr per naturvårdsdag.

Årsmötet beslutade att fastställa styrelsens förslag till budget,
medlemsavgift och röjningsrabattt.

14. Val av ordförande
Mia Larsdotter Kraft valdes till ordförande.

15. Val av ledamöter till LFT’s styrelse

Valda ytterligare ett år:
Mia Larsdotter Kraft
Ewa Lidén
Peter Theim

Omvalda i två år:
Alexander Jäätmaa
Marie Ståhl Fransson
Eva Bjurström

Nyval i två år:
Anders Olander

Årsmötet beslutade att fastställa valberedningens förslag av ledamöter
till LFT’s styrelse.

16. Val av revisorer och ersättare

Vald ytterligare ett år:
Eric Pettersson

Omvald två år:
Joachim Strandberg Rost

Omvald två år:
Annika Brege (revisorssuppleant)



Årsmötet beslutade att fastställa valberedningens förslag av revisorer
och revisorssuppleant.

17. Val av tillsynspersoner samt fastställande av kostnadsersättning
till dessa

Omvalda två år:
Mikael Brege, Lindholmen
Henrik Kraft, Lisökalv
Niclas Fransson, Grytnäs

Valda ytterligare ett år:
Hans Engqvist, Lisökalv
Jacob Lindborg, Grytnäs
Adil Olander, Öarna
Alfred Sjödin, Lindholmen

Årsmötet beslutade att fastställa valberedningens förslag av
tillsynspersoner samt dessas kostnadsersättning.

18. Val av valberedning för nästkommande år
Omval av Hans Berggren och Clara Kempff

19. Övriga frågor

Simskolan
Marie Ståhl Fransson informerade årsmötet om att simskolan kommer
att äga rum vecka 29.

Simskolelärare är Rasmus Brege och Josefin Hydén, assisterade av
Robin Andersson och Alexander Myrbäck.
Information och anmälan kommer att läggas ut på hemsidan i början av
maj. Styrelsen kommer då också att poängtera vikten av att barnen
måste ha fyllt 3 år när de anmäler sig till simskolan.

Midsommar
Midsommar kommer i år att anordnas av Vit väg. Marie Ståhl Fransson
har bokat danslag och ljudanläggning samt haft genomgång med Vit
väg.

Mia Larsdotter Kraft uppmanade alla medlemmar att höra av sig till
styrelsen om man vill engagera sig i någon av föreningens olika
arbetsgrupper.



20. Senaste datum då årsmötesprotokoll sänds ut till medlemmarna
Årsmötesprotokollet kommer att fastställas och läggas ut på
föreningens hemsida och skickas ut med e-post till samtliga
medlemmar senast den 30 juni.

21. Årsmötets avslutande
I samband med att mötet avslutades av ordförande, framförde Mia
Larsdotter Kraft ett varmt tack till Magnus Dimert, som under 10 års tid
organiserat tillsynsgruppen och hanterat markfrågor i styrelsen.
Magnus kommer att fortsätta sitt arbete med tillsynsgruppen och
Alexander Jäätmaa kommer att överta Magnus roll i styrelsen.

_______________________________
Mia Larsdotter Kraft, ordförande

_______________________________
Eva Bjurström, sekreterare

_______________________________
P.O. Rönnlycke, justerare

_______________________________
Annika Brege, justerare


